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Dobre występy Giallorossich zmieniły miejsce zespołu w ligowej hierarchii.

Dziś drużynę stawia się wśród kandydatów do czołowych miejsc w tabeli,

nawet do mistrzostwa. Za tydzień Romę czeka pojedynek na szczycie z

Napoli. Na pytania odnośnie tego meczu odpowiadał dla forzaroma.info,

bramkarz Romy z lat 90-tych, Giovanni Cervone. 

 

Mecz ważny dla walki o mistrzostwo?

- Jesteśmy dopiero na początku, jednak może dać dalsze wskazówki. Wprawdzie, w

tej części sezonu już je otrzymaliśmy, gdyż Roma pokazała, że jest wielką drużyną,

solidną z bardzo przyjemną grą dla oka. Trzy-cztery zakupy dały bardzo duży wkład.

To samo dotyczy Napoli Beniteza: rozgrywają świetny sezon, nie licząc potknięcia z

Sassuolo. Jestem pewien, że nie ważne jak zakończy się piątkowy pojedynek,

obydwie będą walczyć razem do końca o mistrzostwo z Juventusem.

 

Co będzie decydujące w tak wielkim meczu?

- Olimpico może pomóc Giallorossim, jednak do tej pory Roma grała bardzo dobrze

zwłaszcza w drugich połowach, nie licząc meczu z Interem. Prawdopodobnie mają

jeszcze rezerwy, aby grać lepiej. Nie sądzę, że Napoli podda się łatwo: Azzurri mają

również graczy, którzy mogą sprawić kłopoty Romie. To będzie otwarty i bardzo

ekscytujący mecz.

 

To również pojedynek między dwójką bramkarzy, De Sanctisem i Reiną:

którego wolisz?

- Trudno powiedzieć, obydwaj spełniają doskonale swoją rolę. Hiszpan ma wielkie

międzynarodowe doświadczenie. Jest dla Napoli świetnym zakupem, również

dlatego, że kieruje dobrze obroną, z osobowością, ale bez robienia napięć, choć tył

Azzurrich może być piętą Achillesowa całej drużyny. De Sanctis dał solidność

formacji, wie również jak dobrze kierować kolegami, stąd miał mało strzałów na

bramkę. Gdy były, zachowywał się bardzo dobrze. Mam nadzieję, że nadal tak

będzie, ale z Napoli nie będzie łatwo.
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